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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
750 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:   Torben Sørensen (TAS) og    
Preben Nielsen (PN) 
 
Fra administrationen:  Torben Thygesen (TTH), Søren 
Steen Kindberg (SSK) og Minna Hallberg (MH) 
 
Fra afdelingen: 26 beboere 
 

Dag og år: 
Tirsdag, den 12. marts 2024, kl. 17.00 
på Holger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 5 (Engelshøjgade 6-20, 
Sundsvallgade 1-13 og 2-38, samt Ringridervej 
44-62) 
 

 Orla Duus bød velkommen og foreslog TAS som dirigent.    
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen. 
 

  
TAS valgt som dirigent. 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

Beretning godkendt. 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

  
 TTH gennemgik herefter forslaget til næste års 

driftsbudget og anvendelsesbudgettet for de kom-
mende år samt orienterede om det afsluttede regn-
skab. 

Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejestigning 
 
Huslejestigningen kan primært forklares med forøget hen-
læggelse til planlagt vedligeholdelse og totalrenovering. En 
del af disse forbedringer betales igennem forøgelse af hus-
leje råderetsforbedringer. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forhøjelse på 67,76 kr. pr. m2 (eller ca. 583 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
forslag: Fra beboer er der indgået følgende forslag: 

1. Forslag til udskiftning af udvendige fuger i alle huse, 
jf. vedlagte bilag 

2. Forslag til renovering af kældre, jf. vedlagte bilag 
 

  
 
 
 
 
 
Budget godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Forslag udgår – er medtaget i bud-
gettet. 

2. Forslag udgår/ændres – der bliver la-
vet et forsøg på Ringridervej 48 i 
kælderen, hvor der monteres 2 stk. 
fugtstyrrede ventilatorer som dæk-
kes af henlæggelserne. Ligeledes til-
føjes/optages dette i afdelingens rå-
derets katalog, så beboerne for egen 
regning kan få tilladelse til monte-
ring af ventilatorer i kælderen. 

 

Pkt. 4 Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - 
Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - Ind-
komne forslag: 
Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 

1. Forslag omkring lademulighed i afdelingen, jf. ved-
lagte bilag fra administration  

  
  
 

1. Forslag godkendt. 
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Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
 Formanden er ikke på valg 
 

  
 

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og suppleanter. 
 På valg: Frank Nielsen og Jørn Otten 
  
 
 Suppleanter: 
 På valg: Ejvind Kjær og Pia Rygaard 
 
 

Valgt til afdelingsbestyrelsen: 
 Frank Nielsen 
 Jørn Otten 
 
Valg af suppleanter: 

1. suppleant:   Pia Rygaard 
      2.   suppleant:   Winnie Schanda 
 
 

Pkt. 7 Valg af 1 repræsentantskabsmedlem 
 På valg:  Aage Mikkelsen 
 
 

 Valgt til repræsentantskabet: 
  Jørn Otten 
 

Pkt. 8  
Valg af 1 repræsentant til Antenneforeningen B42.  
 På valg: Jørn Otten 
 

Valgt som repræsentant til Antenneforeningen 
B42:   Jørn Otten 
 

Pkt. 9 Eventuelt. 
  

Vedr. nyt opdateringssystem UHABI 
 
 
 
 
 
Ladestanderundersøgelsen 
 
 
 
 
 
DOA 
 

 
 
 
Gæsteværelser 
 
 
 
Termostater 
 
 
 
 
Totalrenoveringer 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 18:30 

  
 
TTH informerede kort om det nye opdate-
ringssystem UHABI, hvor beboerne kan se 
og opdatere de oplysninger der er registre-
ret på dem som lejere. 
 
 
Orla Duus informerede kort om ladestan-
derundersøgelsen som viste ringe inte-
resse for fælles ladestandere. Resultatet af 
undersøgelsen kan ses på B42`s hjemme-
side. 
 
 
Jørn Otten informerede kort om priser og 
kanalomlægning m.m. 
 
 
Det er kun de 2 gæsteværelser på Grundt-
vigsparken der administreres af hovedfor-
eningen/administrationen. 
 
 
Udskiftningen og indstilling af termosta-
terne blev drøftet. I løbet af foråret laves der 
et kursus, hvor beboerne undervises i ind-
stilling af termostaterne. 
 
 
Totalrenovering af boligerne blev drøftet og 
PN informerede kort om hvordan processen 
i afdeling 3 foregår. 

 
 


